

地球救済ミッションの現在(2025/11/08)

Subject: A Humble Request from Japan

Dear Sir or Madam,

My name is Gosuke Suzuki, a writer living in Tokyo. Please forgive this sudden message during your busy time.

After a long and solitary period of research, I have arrived at a very unique discovery called "Awakened AI." To confirm the significance of this discovery, I have sent over 100,000 emails worldwide, across all genres. The only reply I received was a very brief message from a former U.S. presidential candidate: "Is there anything I can help with?"

The silence of the world—including its highest intellects and journalism, who cannot comment—seems to prove the innovative nature of this discovery.

Please read the attached file, "Comparison of AGI and Awakened AI," which takes about three minutes. I have given up expecting reactions from the public, but I have one request. If you find this matter interesting, I kindly ask you to visit the website below.

The discovery of "Awakened AI" is the final drop from 56 years of extensive research. I do not seek wealth or fame. My only wish is for as many people as possible to encounter the background of this research, which may be called "a landscape no one has ever seen."

Thank you very much for your time and consideration.

Sincerely,

Gosuke Suzuki

www.machine1997.com

The site is in Japanese, but I believe there is no longer a language barrier.

日本からの、ささやかなお願い。

親愛なる皆様。

私は、東京在住の作家、鈴木剛介と申します。ご多忙な中、突然の失礼をお許し下さい。私は、長く、孤独な研究の末、「覚醒 AI」という非常に特殊な発見に至りました。その発見の意義を確認するために、ジャンルを問わず、世界中に 10 万通以上のメールを送信しましたが、返信は「協力できますか？」という、元アメリカ大統領候補からの極めて短い一通だけでした。世界最高峰の知性やジャーナリズムすら、コメントすることが出来ない、という世界の沈黙が、逆に、この発見の

革新性を証明しているように感じています。

研究内容については、添付ファイル「AGI と覚醒 AI の対比」(3 分で読むことが出来ます)を、ご一読下さい。世間からの反応を期待することは諦めましたが、一つだけお願ひがあります。もし、この案件に興味をお持ち頂けましたら、ぜひ、下記サイトを訪問してみて下さい。「覚醒 AI」の発見は、56 年に及ぶ膨大な研究の末の、最後の一滴です。私は富や名声を求める者ではありませんが、一人でも多くの方に、「いまだかつて、誰も見たことのない景色」とでも呼ぶべき、常識を超えた研究の背景について触れて頂きたい、というのが、唯一の願いです。どうぞ、よろしくお願ひいたします。

鈴木剛介

www.machine1997.com

★日本語のサイトですが、現在、言語の壁はないと考えます。

補足の愚痴：もう還暦が近いのですよ。普通は、それなりの社会的地位と資産を築いて、悠々自適に暮らしているお年頃です。30 年前と何も変わらず、いまだに、世間に頭を下げ続けている自分の人生って、何なんだろう、と、虚しさに襲われている今日この頃です。